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   RED BALL FORMAT  紅 球 

Level 1   一級 

 
Exercises (1 successful attempt from 3 attempts on each exercise for a pass – play all 3 attempts) 

練習（每個習題作 3次嘗試，最少有 1次成功完成方為合格。） 
 

1. Place 2 red balls 15 cms each side of the brown spot. Play the cue ball off the brown spot over the 

blue, pink and black and back spots to pass back through the two reds without touching them; 

放 2隻紅波在啡波點 2側各約 15厘米距離，把母球由啡波點打出，經過藍波點、粉紅波點

和黑波點，再返回及在 2隻紅波中間通過，但不能觸踫 2隻紅波。 

 

2. Place a red and a colour 1 ball’s width apart on both side cushions about half way between the top 

pocket and the centre pocket. Strike the cue ball from the brown spot to make contact with the 

coloured ball and without moving the red ball (both sides for 1 successful attempt); 

放 1隻紅波和 1隻顏色波在 2側枱邊，大約在頂袋和中袋的中間位置，2隻波距離為 1個波

位。把母球在啡波點位置打出，擊中顏色波，但不能觸踫紅波。擊中 2 邊顏色波定為 1 次

成功嘗試。 

 

3. Place a red 1 cm from each pocket. In 6 shots (or less) pot all 6 reds. Cue ball must start in the ‘D’. 

放 1隻紅波在每個袋口距離 1厘米位置，母球放在“D”位，用 6次 (或少於) 把紅波打入袋。 

 

4. Place the cue ball on the brown spot. Play the cue ball down the table (with or without bouncing 

off the top cushion) to finish between the pink spot and the top cushion; 

放母球在啡波點，打出並停在粉紅波點和頂部枱邊之間位置（觸踫頂部枱邊與否均可）。 

 

5. Place a red and a colour ball touching each other about half way between the centre of the top 

cushion and the corner pockets (on both sides). Strike the cue ball from the brown spot to make 

contact with the coloured ball. Make contact with both coloured balls only in 2 successive strokes 

to achieve 1 successful attempt. 

把 1 隻紅波和 1 隻顏色波放在一起，放在頂部枱邊中心與角袋 (2 邊) 之間約一半位置，把

母球由啡波點打出和擊中顏色波，2次擊中顏色波定為 1次成功嘗試。 
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